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Abstract (en)
The device has a printed circuit board for controlling a geared motor. Conductors supply power for the motor and printed circuit board. An aerial
(110) e.g. monopole aerial, is connected to the printed circuit board and electromagnetically coupled to the conductor (130B) with galvanic
insulation. The printed circuit board, aerial and conductors are housed in a box (150). An aerial support (120) positions the aerial, in the box,
between a surface (146) of the board and the conductor (130B). A sheet made of insulating material is interleaved between the conductors and the
aerial.

Abstract (fr)
Ce dispositif de commande radio est utilisé pour piloter un moteur d'entraînement d'un écran mobile. Ce dispositif comprend un circuit imprimé
(140) de commande du moteur, des conducteurs (130B) d'alimentation électrique du moteur et du circuit imprimé, ainsi qu'une antenne (110) reliée
au circuit imprimé et couplée électromagnétiquement, avec isolation galvanique à au moins un des conducteurs (130B). Ce dispositif comprend
également un boîtier (150) dans lequel sont logés le circuit imprimé (140), l'antenne (110) et les conducteurs (130B), et des moyens (120) de
positionnement de l'antenne (110) dans le boîtier (150), entre une face (146) du circuit imprimé (140) et le conducteur (130B) auquel elle est
couplée.
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